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Abstract (en)
[origin: WO9213781A1] The invention concerns a shipping package (1) and a method for fabricating said package, said package (1) being
comprised of a transportation pallet (2) and a flexible container (6) attached to said pallet. The pallet (2) belonging to the shipping package is
advantageously comprised of two shaped plates (3, 4) and of one or more support elements (5). The flexible container (6) and the parts belonging
to the pallet (2) are entirely made of materials that can be processed in a pulper such as paper and cardboard, whereby the package can be either
safely disposed of by biological degradation or by recycling of the package material in the package fabrication process.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un article de conditionnement de transport (1) et à un procédé de fabrication dudit article. Ledit article (1) est constitué par
une palette de transport (2) et un conteneur souple (6) fixé à ladite palette. La palette (2) appartenant audit article de conditionnement de transport
présente l'avantage d'être constituée par deux plaques profilées (3, 4) et par un ou plusieurs éléments de support (5). Le conteneur souple (6) et les
pièces appartenant à la palette (2) sont entièrement fabriqués à partir de matériaux pouvant être traités dans une machine de pulpe à papier, tels
que du papier ou du carton et, de ce fait, l'article de conditionnement se dégrade biologiquement si on le jette ou peut se recycler dans la fabrication
d'un article analogue.
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